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Protokół nr 07/08 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 

z dnia 07 i 11 lutego 2008 roku 
 
Posiedzenie Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego rozpoczęto dnia 07 lutego  2008 roku o 
godzinie 08.00 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. Posiedzenie 
zakończono o godzinie 10.00 
 
Ad 1 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz powitał zebranych i  stwierdził 
quorum (lista obecności stanowi załącznik do protokołu) potrzebne do podejmowania 
prawomocnych decyzji).   
 
Ad 2  
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz przedstawił następujący 
porządek obrad posiedzenia  na dzień 07 lutego  2008 roku: 

 
1. Otwarcie posiedzenia  
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu nr 06/08 z dnia 31 stycznia i 04 lutego 2008 roku. 
4. Opiniowanie aneksu nr 3 do arkusza organizacyjnego na 2007/2008 rok V Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Integracyjnymi w Wałbrzychu. 
Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 

5. Opiniowanie aneksu nr 2 do arkusza organizacyjnego na 2007/2008 rok Zespołu Szkół w 
Szczawnie Zdroju. 

      Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 
6. Opiniowanie aneksu nr 2 do arkusza organizacji pracy na 2007/2008 rok Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wałbrzychu. 
      Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 
7. Opiniowanie aneksu nr 2 do arkusza organizacji pracy na 2007/2008 rok Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Walimiu. 
      Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 
8. Opiniowanie aneksu nr 2 i aneksu nr 3 do arkusza organizacyjnego na 2007/2008 rok 

Zespołu Szkół nr 1 im. Ignacego Paderewskiego  w Wałbrzychu. 
      Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 
9. Wniosek w sprawie dofinansowania IV Międzyszkolnego Konkursu Matematycznego „Kwartyl” 

organizowanego przez Zespół Szkół Nr 7  w Wałbrzychu. 
      Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 
10. Wniosek w sprawie przyznania nagród nauczycielom Zespołu Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2 

przygotowującym uczniów do olimpiad przedmiotowych. 
      Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 
11. Wniosek w sprawie zaniechania zwrotu stypendium unijnego przyznanego w roku szkolnym 

2006/2007. 
             Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha] 

12. Wniosek Wydziału IP w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie wyboru 
      modelu długopisu, który zostanie wykonany zgodnie z wydatkami budżetu na 
      2008 rok jako materiał promocyjny Powiatu Wałbrzyskiego. 
      Referuje Naczelnik IP Pani Iwona Stach-Janyst 
13. Wniosek w sprawie organizacji konkursu „Kultywowanie kulinarnych tradycji 
      świątecznych” oraz Konkursu Piękna Pisanka 
      Referuje Naczelnik TOŚ Pani Elżbieta Biś 
14. Wniosek o akceptację zmiany w formie aneksu, umowy Nr SZP 
      3422/18/354/2007 z dnia 11.12.2007 zawartej z PBS „DEKAR” Sp.z.o.o. w 
      Wałbrzychu dotyczącej realizacji zadania pn. „ Rekonstrukcja dachu,  
      zabezpieczenia żelbetowych słupów, wymiana stolarki okiennej, roboty 
      remontowe z pomiarami wentylacji mechanicznej w ZSS w Wałbrzychu przy 
      ul. Ogrodowej 5a” w Wałbrzychu, w związku z koniecznością wprowadzenia  
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       robót zamiennych. 
       Referuje Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska- Zibrow 
15. Wniosek Pani Danuty Pytel z dnia 18.01.2008 r. dotyczącego możliwości wynajęcia 

pomieszczeń na tzw. małą gastronomię w budynku przy  
 Al. Wyzwolenia20. 

              Referuje Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska- Zibrow 
16. Wniosek w sprawie zmiany w budżecie 2008 r. w zakresie wprowadzenia do Załącznika Nr 3a 

do Uchwały Nr XII/77/07 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 28 grudnia 2007 r. zadania 
inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku III LO w Wałbrzychu o wartości 13.557,59 
zł, w związku z koniecznością zapłaty za faktury Nr 3/2008;4/2008; 5/2008 z dnia 15.01.2008  

      Referuje Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska- Zibrow 
17. Sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej 
      przedstawione przez Dom Pomocy Społecznej  
      Referuje Główna Księgowa Pani Teresa Tworek 
18. Wniosek w sprawie propozycji działań naprawczych odnośnie sytuacji 

budżetu 
      Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek  
19. Sprawy różne 
20. Zakończenie posiedzenia  

Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek poprosiła Zarząd o wprowadzeniem do porządku 
obrad projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok jako 
punkt 19. Kierownik Referatu Organizacyjnego i Kadr Pani Teresa Kuczyńska 
poprosiła Zarząd o otwarcie ofert złożonych na konkurs na stanowisko dyrektora 
PCPR punkt otrzymuje nr 3a. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za przyjął proponowany porządek obrad wraz z 
zaproponowanymi zmianami 
 
Ad 3 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za przyjął protokół nr  06/08 z dnia 31 stycznia i 04 
lutego 2008 roku. 
 
Ad 3 a 
Kierownik Referatu Organizacyjnego i Kadr Pani Janina Teresa  Kuczyńska 
przekazała 3 oznakowane koperty ( zapisem konkurs na stanowisko dyrektora 
PCPR). Po otwarciu kopert sprawdzono kompletność złożonych dokumentów: 
Koperta nr 1 Pan Jarosław Malec w dokumentach brakuje wymaganego 
zaświadczenia z KRS o niekaralności  
Koperta nr 2 Pani Teresa Leszczyńska komplet wymaganych dokumentów, 
wątpliwości budzi jedynie: czy rodzaj placówek wykazanych w toku pracy Pani 
Leszczyńskiej  w pełni odpowiada definicji pomocy społecznej ( w związku z 
powyższym Zarząd postanowił zwrócić się do Radcy Prawnego w celu wydania opinii 
i odniesienia się do definicji  pomocy społecznej)   
Koperta nr 3 Pani Iwona Siemińska komplet wymaganych dokumentów 
Zarząd po odrzuceniu z przyczyn formalnych koperty nr 1 – dokumentacji Pana 
Jarosława Malec, zobowiązał Radcę Prawnego do wydania opinii i odniesienia się do 
definicji  „pomocy społecznej”. Zarząd zostanie zwołany 11 lutego 2008 roku w celu 
zapoznania się z opinią Radcy Prawnego i wskazania osób zakwalifikowanych do 
dalszego etapu konkursu. 
 
Ad 4 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła do zaopiniowania aneks 
nr 3 do arkusza organizacyjnego na 2007/2008 rok V Liceum Ogólnokształcącego z 
Oddziałami Integracyjnymi w Wałbrzychu oraz przedstawiła zgodnie z dyspozycją 
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Zarządu z dnia 31 stycznia 2008 roku odpowiedź na pismo kierowane do dyrektorów 
szkół w sprawie  zabezpieczenia środków na prowadzenie zajęć dodatkowych – 
nauczania indywidualnego, w którym dyrektor stwierdza, iż zajęć takich nie można 
przewidzieć i szkoła nie dysponuje środkami na dodatkowe zajęcia. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz odnosząc się do 
przedstawionej odpowiedz stwierdził,, iż wyliczenia związane z ilością uczniów 
obejmują wszystkie potrzeby wynikające z tych wyliczeń i postawił wniosek o 
zobowiązaniu wszystkich dyrektorów szkół do podjęcia skutecznych działań i 
zbilansowania budżetu w ramach funkcjonującej struktury. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wnioskiem Przewodniczącego zobowiązał 
Naczelnika WS do przekazania wszystkim dyrektorom szkół informacji o 
zobowiązaniu ich do podjęcia skutecznych działań i zbilansowania budżetu w ramach 
funkcjonującej struktury 
Zarząd zaopiniował pozytywnie przedstawiony arkusz organizacyjny. 
 
Ad 5 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła do zaopiniowania  
 aneks nr 2 do arkusza organizacyjnego na 2007/2008 rok Zespołu Szkół w 
Szczawnie Zdroju oraz przedstawiła zgodnie z dyspozycją Zarządu z dnia 31 
stycznia 2008 roku odpowiedź na pismo kierowane do dyrektorów szkół w sprawie  
zabezpieczenia środków na prowadzenie zajęć dodatkowych – nauczania 
indywidualnego, w którym dyrektor stwierdza iż nie posiada środków na prowadzenie 
nauczania indywidualnego. 
Zarząd zaopiniował pozytywnie przedstawiony arkusz organizacyjny i zobowiązał 
Naczelnika WS do przekazania pisma do dyrektora ZS w Szczawnie Zdroju o 
podjęciu skutecznych działań i zbilansowania budżetu w ramach funkcjonującej 
struktury. 
 
Ad 6 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła do zaopiniowania aneks 
nr 2 do arkusza organizacji pracy na 2007/2008 rok Zespołu Szkół Specjalnych w 
Wałbrzychu oraz przedstawiła zgodnie z dyspozycją Zarządu z dnia 31 stycznia 2008 
roku odpowiedź na pismo kierowane do dyrektorów szkół w sprawie  zabezpieczenia 
środków na prowadzenie zajęć dodatkowych – nauczania indywidualnego, w którym 
dyrektor stwierdza , iż powiat kierując  uczniów na nauczanie indywidualne powinien 
zabezpieczyć środki na tego typu zajęcia. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o 
przekazaniu dyrekcji ZSS informacji na temat procedur związanych z organizacją 
nauczania indywidualnego w placówkach. 
Zarząd zaopiniował pozytywnie przedstawiony arkusz organizacyjny oraz zobowiązał 
Naczelnika WS do  przekazaniu dyrekcji ZSS informacji na temat procedur 
związanych z organizacją nauczania indywidualnego w placówkach. 
 
Ad 7 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła do zaopiniowania aneks 
nr 2 do arkusza organizacji pracy na 2007/2008 rok Młodzieżowego Ośrodka 
Socjoterapii w Walimiu oraz przedstawiła oświadczenie dyrektora MOS, iż 
zaopiniowanie arkusza organizacyjnego nie powoduje wzrostu kosztów. 
Pani Marta Warzecha zaproponowała, aby opracowując budżet na 2009 rok 
wyodrębnić środki na nauczanie indywidualne w budżecie co pozwoli na uniknięcie 
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sytuacji gdzie placówka posiada niewystarczające środki na prowadzenie tego typu 
zajęć. 
Zarząd zaopiniował pozytywnie przedstawiony arkusz organizacyjny  
 
Ad 8 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła do zaopiniowania aneks 
nr 2 i  aneksu nr 3 do arkusza organizacyjnego na 2007/2008 rok Zespołu Szkół nr 1 
im. Ignacego Paderewskiego w Wałbrzychu. 
Zarząd zaopiniował pozytywnie przedstawiony arkusz organizacyjny i zobowiązał 
Naczelnika WS do przekazania pisma do dyrektora ZS nr 1 o podjęciu skutecznych 
działań i zbilansowania budżetu w ramach funkcjonującej struktury. 
 
Ad 9 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie 
dofinansowania IV Międzyszkolnego Konkursu Matematycznego „Kwartyl” 
organizowanego przez Zespół Szkół Nr 7 w Wałbrzychu oraz poinformowała Zarząd 
iż w budżecie na 2008 rok zaplanowane są środki na dofinansowanie konkursu w 
dziale 801 rozdział 80195 w wysokości 500 zł. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za postanowił dofinansować Międzyszkolny Konkurs 
Matematyczny „Kwartyl” w kwocie 500 zł. 
 
Ad 10 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie 
przyznania nagród nauczycielom Zespołu Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2 
przygotowującym uczniów do olimpiad przedmiotowych oraz przedstawiła propozycje 
ZS nr 1: Pani Anna Walendziak 2000 zł, Pan Roman Kuliniak 3500 z, Pan Witold 
Polesiuk 2500 zł, Pan Rafał Wójcik 3500 zł, Pan Jerzy serwatka 2000 zł. 
ZS nr 2: Pani Anna Jankowska 3500 zł, Pani Małgorzata Baniukiewicz 3500 zł, Pani 
Urszula Cybulska 3500 zł, Pani Anna Wojtowicz 2000 zł, Pani Jadwiga Jaskuła 3000 
zł, Pani Małgorzata Janas 3500 zł, Pani Małgorzata Stączek 2500 zł, Pan Robert 
Wróbel 2500 zł, Pan Jarosław Brzeziński 3500 zł. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za podjął decyzję o przyznaniu nagród i wysokości 
tych nagród biorąc pod uwagę kryterium:  ilości laureatów i finalistów każdego z 
opiekunów zgodnie z propozycjami przedstawionymi przez Wydział WS.  
 
Ad 11 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie 
zaniechania zwrotu stypendium unijnego przyznanego w roku szkolnym 2006/2007 
Powodem powyższego wniosku jest stwierdzenie nieprawidłowości w zakresie 
przyznania stypendiów w ramach projektu ,,Pomoc stypendialna dla uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych z obszarów wiejskich powiatu wałbrzyskiego’’ Działanie 2.2 
Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne ZPORR w  roku 
szkolnym 2006/2007 oraz stwierdziła iż do ubiegania się o stypendium uprawnieni 
byli uczniowie, którzy pochodzą z rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji 
materialnej, która rozumiana jest jako ,,sytuacja, w której dochód rodziny w 
przeliczeniu na osobę lub dochód osoby uczącej się jest na poziomie nie wyższym 
niż kwota uprawniająca do uzyskania świadczeń rodzinnych określona w ustawie z 
dnia 28 listopada 2003 roku o świadczeniach rodzinnych’’.  
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Zgodnie ze złożoną przez uczniów dokumentacją na dzień składania wniosków                    
o przyznanie stypendium w roku szkolnym 2006/2007 przeciętne miesięczne 
dochody w rodzinach ww. uczniów wynosiły: 

1. Paweł Sawiarski –    691,05 zł, 
2. Magdalena Wilk –  1 100,39 zł 
3. Sandra Wójcik –       884,16 zł, 

w związku z czym przekraczały kryterium dochodowe określone w ustawie oraz 
przedstawiła opinię Radcy Prawnego w tej sprawie:  
Wg opinii Radcy Prawnego, Pani Haliny Kamińskiej, istnieje możliwość umorzenia 
powyższych stypendiów na podstawie art. 409 Kodeksu cywilnego, zgodnie z którym 
„obowiązek wydania korzyści lub zwrotu jej wartości wygasa, jeżeli ten, kto korzyść 
uzyskał, zużył ja lub utracił w taki sposób, że nie jest już wzbogacony, chyba że 
wyzbywając się korzyści lub zużywając ją powinien był liczyć się z obowiązkiem jej 
zwrotu”. 
Z rozmów przeprowadzonych z matkami uczniów (wszystkie trzy są matkami 
samotnie wychowującymi dzieci) wynika, że nie miały one świadomości,                         
że pobierane przez ich dzieci stypendia nie są im należne. Panie Sawiarska, Wilk             
i Wójcik dostarczyły oświadczenia o wykorzystaniu świadczeń na nietrwałe cele 
(podręczniki, pomoce naukowe, bilety na przejazdy do szkoły) oraz nie wzbogaceniu 
się rodziny z tytułu otrzymania nienależnych stypendiów. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skretkowicz postawił wniosek o umorzeniu 
spłaty stypendiów 
Zarząd na podstawie przedstawionych dokumentów i argumentacji postanowił w 
głosowaniu 5 głosów za wnioskiem Przewodniczącego umorzyć spłatę stypendiów. 
 
Ad 12 
Naczelnik IP Pani Iwona Stach-Janyst przedstawiła wniosek Wydziału IP w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie wyboru modelu długopisu, który zostanie wykonany 
zgodnie z wydatkami budżetu na 2008 rok jako materiał promocyjny Powiatu 
Wałbrzyskiego. 
Zarząd zobowiązał Wydział IP do dokonania wyboru długopisu przy współudziale 
Rzecznik Prasowy Starostwa i Naczelnika TOŚ. 
 
Ad 13 
Naczelnik TOŚ Pani Elżbieta Biś Wniosek w sprawie organizacji konkursu 
„Kultywowanie kulinarnych tradycji świątecznych” oraz Konkursu Piękna Pisanka 
oraz przedstawiła propozycje powołania komisji konkursowej, kwestii zaproszeń i 
organizacji konkursu oraz przeznaczenia kwoty 5000 zł, która została zaplanowana w 
budżecie na 2008 rok na przeprowadzenie konkursu. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wyraził zgodę na organizację konkursu zgodnie z 
propozycjami Wydziału TOŚ i przeznaczenie kwoty 5000 zł na ten cel.  
 
Ad 14 
Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska- Zibrow przedstawiła wniosek o 
akceptację zmiany w formie aneksu, umowy Nr SZP 3422/18/354/2007 z dnia 
11.12.2007 zawartej z PBS „DEKAR” Sp.z.o.o. w Wałbrzychu dotyczącej realizacji 
zadania pn. „ Rekonstrukcja dachu, zabezpieczenia żelbetowych słupów, wymiana 
stolarki okiennej, roboty remontowe z pomiarami wentylacji mechanicznej w ZSS w 
Wałbrzychu przy ul. Ogrodowej 5a” w Wałbrzychu, w związku z koniecznością 
wprowadzenia   robót zamiennych. 
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Pani Elżbieta Zibrow w dalszej części uzasadniła, iż roboty wymienione w §1 ustt.1 
projektu aneksu nr 1 do umowy nr SZP 3422/18/354/2007 z dnia 11.12.2007 roku 
zostały wyłączone z realizacji decyzją inspektora nadzoru, który zalecił 
przeprowadzenie próby szczelności i badania drożności kanalizacji deszczowej, które 
dały wynik pozytywny i pozwoliły stwierdzić ich dobry stan techniczny. Z pierwotnego 
przedmiaru realizowana będzie tylko wymiana  wpustów dachowych, których stan 
techniczny był niezadawalający. Zakres robót wymieniony w §1 ust. 2 projektu 
aneksu SZP 3422/18/354/2007 z dnia 11.12.2007 roku, który poszerza zakres 
podstawowych robót budowlanych został wprowadzony ponieważ Wykonawca z 
przyczyn technicznych nie mógł wykonać podparcia płyt korytkowych w technologii 
ujętej w przedmiarze robót. Zakres wykonanych robót został ujęty w kosztorysie 
obejmującym podparcie podparcie płyt korytkowych w zamiennej technologii, który 
został zatwierdzony przez inspektora nadzoru i stanowi integralną część aneksu. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za zatwierdził wniosek o akceptację 
zaproponowanych zmian w formie aneksu. 
 
Ad 15 
Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska- Zibrow przedstawiła wniosek Pani 
Danuty Pytel z dnia 18.01.2008 r. dotyczącego możliwości wynajęcia pomieszczeń 
na tzw. małą gastronomię w budynku przy Al. Wyzwolenia20 
Zarząd wyraził zgodę na wynajęcie lokalu w drodze przetargu  z dokonaniem zapisu, 
iż lokal wyremontowany zostanie na koszt wynajmującego, a po wygaśnięciu umowy 
zostanie zwrócony Starostwu w stanie nie gorszym niż został przekazany. 
 
Ad 16 
Naczelnik ZIO Pani Elżbieta Rembiszewska- Zibrow przedstawiła wniosek w 
sprawie zmiany w budżecie 2008 r. w zakresie wprowadzenia do Załącznika Nr 3a do 
Uchwały Nr XII/77/07 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 28 grudnia 2007 r. zadania 
inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku III LO w Wałbrzychu o wartości 
13.557,59 zł, w związku z koniecznością zapłaty za faktury Nr 3/2008;4/2008; 5/2008 
z dnia 15.01.2008 
Zarząd zobowiązał Naczelnika ZIO , Audytora Wewnętrznego i Inspektora Kontroli 
Finansowej do ponownego przeanalizowania problemu ale w kontekście naszych 
roszczeń w tym za nienależyte wykonanie przez inwestora zastępczego swoich 
obowiązków wynikających z umowy o inwestorstwo zastępcze i poniesionych przez 
Powiat kosztów. 
 
Ad 17 
Główna Księgowa Pani Teresa Tworek przedstawiła sprawozdanie z realizacji 
zadania z zakresu pomocy społecznej przedstawione przez Dom Pomocy Społecznej 
oraz omówiła iż, na podstawie § 3 ust 2 umowy o realizację zadania z zakresu 
pomocy społecznej, zawartej w dniu 10 maja 2007 roku pomiędzy Powiatem 
Wałbrzyskim i Zgromadzeniem Sióstr Franciszek Rodziny Maryi z siedzibą władz 
Prowincjalnych w Poznaniu, Dom Pomocy Społecznej w Wałbrzychu przedkłada 
Zarządowi w terminie 30 dni po upływie roku budżetowego, sprawozdanie z realizacji 
zadania do zaakceptowania. Sprawozdanie zostało złożone w terminie, na 
formularzu zgodnym z załącznikiem do rozporządzenia Ministra Polityki Społecznej.  
Przyznana przez Powiat na rok 2007 dotacja w wysokości 353.025 zł została w 
całości wykorzystana. Na podstawie § 4 ust. 1 Zleceniodawca może przeprowadzać 
kontrole realizacji zadania. Kontrolę merytoryczną przeprowadziło Powiatowe 
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Centrum Pomocy Rodzinie, natomiast prawidłowość wykorzystania dotacji 
przeprowadzi Inspektor ds. Kontroli Wydziału Finansowego. 
Zarząd  w głosowaniu 5 głosów za przyjął sprawozdanie z realizacji zadania oraz 
zobowiązał Inspektora ds. Kontroli do sprawdzenia prawidłowości wykorzystania 
dotacji. 
 
Ad 18 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła wniosek w sprawie propozycji 
działań naprawczych  sytuacji budżetu. Skarbnik zwróciła uwagę, iż podjęte działania 
mające na celu właściwe wykorzystanie budynków szkół, lepsze wykorzystanie kadry 
nauczycieli, oszczędności w utrzymaniu administracji to działania zmierzające do  
reorganizacji sieci szkół w powiecie wałbrzyskim. Zwróciła uwagę na fakt 
planowanych zmian w ustawie o finansach publicznych, w której mówi się o likwidacji 
gospodarek pomocniczych – Zakładów Budżetowych, a  przy malejących 
przychodach  i prawie w całości utrzymywaniu zakładu budżetowego przez Powiat 
Wałbrzyski jest niekorzystne dla innych jednostek oświaty. Analizując tylko wpływy z 
realizacji usług przez Zakład Budżetowy można stwierdzić iż przedłużanie w czasie 
likwidacji zakładu budżetowego będzie tylko generować koszty jego utrzymania: 
W 2003 r. wpływy wynosiły 401423 zł, w 2004 r.534050 zł, 2005 r. 693877 zł., w 
2006 r. 245018 zł, w 2007 r. 210000 zł.- w tym układzie funkcjonowanie tej jednostki 
jest nietrafione, gdyż nie realizuje dochodów a jedynie domaga się od Powiatu 
finansowania w formie dotacji. Skarbnik Powiatu prosi o zastanowienie się nad 
dalszym funkcjonowaniem zakładu budżetowego jako naszej jednostki. 
W dalszej części zwróciła uwagę na wzrastające koszty kredytów i ich obsługi. 
Na racjonalne podejście do zadań realizowanych przez opiekę społeczną, oświatę i 
urząd. Zwróciła tez uwagę na fakt, iż Komisja Budżetu i Finansów wnosi o plany 
oszczędnościowe, natomiast Związki Zawodowe domagają się podwyżek dla 
pracowników w wysokości 10%. 
Zarząd informację przyjął i zobowiązał: 

• Wydział OK. do przygotowania odpowiedzi dla Komisji Budżetu i Finansów w 
sprawie prowadzonych działań oraz przekazania dyrektorom jednostek 
informacji na temat przygotowania i przedstawienia propozycji działań 
naprawczych i oszczędnościowych odnośnie sytuacji budżetowej w 
palcówkach zarządzanych przez Kierowników jednostek. 

• PCPR do przygotowania zgodnie z harmonogramem wstępnej koncepcji 
działań naprawczych 

• Wydział WS do dalszych prac nad reorganizacją sieci szkół i kontynuację   
prowadzenia rozmów z Prezydentem Miasta Wałbrzycha  w sprawie 
obniżenia kosztów funkcjonowania biblioteki 

• CKP ma przedstawić zestawienie dochodów własnych i propozycje zwiększeń 
tych dochodów, oraz Dyrektor CKP Pan Marek  Wieczorek poproszony 
zostanie na posiedzenie Zarządu w dniu 28 luty celem omówienia dochodów. 

 
 
Ad 19 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w budżecie na 2008 roku oraz omówiła  
DOCHODY: 
Zwiększenia 
Dział 801 rozdział 80130 
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- 186.485 zł  Na podstawie umowy zawartej z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji – 
Narodową Agencją Programu „Uczenie się przez całe życie” zwiększa się dochody 
powiatu. 
WYDATKI: 
Zwiększenia 
Dział 600 rozdział 60014 
-2.000 zł Na podstawie wniosku Wydziału Zarządzania Drogami Powiatowymi                            
i Transportem wprowadza się do wydatków inwestycyjnych na 2008 rok zadanie 
„Przebudowa nawierzchni chodnika przy drodze powiatowej nr 3361 D na odcinku 
ulicy Moniuszki w Wałbrzychu”. Środki przesuwa się z wydatków bieżących 
przeznaczonych na utrzymanie dróg. 
Dział 801 rozdział 80120 
- 178.456 zł Zwiększa się plan finansowy Zespołu Szkół Nr 5 z przeznaczeniem na 
realizację Programu „Uczenie się przez całe życie” Leonardo da Vinci - projekt 
„Międzynarodowe staże zawodowe uczniów podstawą uczestnictwa                             
w europejskim rynku pracy” 
- 8.039 zł Zwiększa się plan finansowy Zespołu Szkół Nr 8 z przeznaczeniem na 
realizację Programu „Uczenie się przez całe życie” Wizyty przygotowawcze dla Akcji 
Zdecentralizowanych. 
- 13.558 zł Zwiększa się wydatki inwestycyjne w planie Starostwa na zadanie              
„Termomodernizacja budynku III LO w Wałbrzychu”, jednocześnie zmniejszając 
wydatki w rozdziale 80195 – pozostała działalność. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za postanowił skierować projekt uchwały pod obrady 
Sesji. 
 
Ad 20 
Sprawy różne 
 

1. Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek omawiając wniosek Komisji w sprawie 
porównania poborów pracowników Starostwa i pracowników PCPR zwróciła 
uwagę, iż PCPR pracuje na uchwale Rady Powiatu z 2000 roku i 
zatwierdzonych punktach procentowych uchwałą Zarządu co nie zostało 
uregulowane Uchwałą Rady Powiatu. 
Zarząd informację przyjął i zobowiązał Dyrektora PCPR do przygotowania 
analizy aktualnych podstaw wynagradzania pracowników w PCPR. 

 
Ad 21 
Po wyczerpaniu porządku obrad na dzień 07 luty 2008 rok Przewodniczący Zarządu 
Pan Augustyn Skretkowicz zakończył posiedzenie Zarządu, posiedzenie będzie 
wznowione w dniu 11 luty 2008. 
 
 
Posiedzenie Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego rozpoczęto dnia 11 lutego  2008 
roku o godzinie 11.00 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. 
Posiedzenie zakończono o godzinie 11.20 
 
Ad 1 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz powitał zebranych i  
przystąpiono do oceny przedstawionych ofert na konkurs dyrektora PCPR. 
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Pani Teresa Kuczyńska zgodnie z dyspozycją Zarządu przedstawiła opinię Radcy 
Prawnego w sprawie odniesienia się do definicji „pomocy społecznej” z uwagi na 
wątpliwości czy rodzaj placówek wykazanych w toku pracy Pani Leszczyńskiej  w 
pełni odpowiada definicji pomocy społecznej. Opinia Radcy Prawnego  pozwoliła  na 
przejście do dalszego etapu konkursu: Pani Iwonie Siemińskiej i Pani Teresie 
Leszczyńskiej. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz poprosił Zarząd o dogłębne 
przeanalizowanie koncepcji pracy przedstawionych przez obie kandydatki i 
przedstawieniu swoich uwag na kolejnych posiedzeniach Zarządu. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn 
Skretkowicz zakończył posiedzenie Zarządu, 
 
 

Przewodniczący Zarządu Powiatu: 

Augustyn Skrętkowicz                     …………………………… 

Wicestarosta: 

Andrzej Marciniak                             ..………………………… 

Członkowie Zarządu: 

Iwona Gorgoń                                   .……………………                  

Edward Podgórski                           …………………….. 

Monika Wybraniec                           …………………….. 

 

 

 

 

Protokolant: 

Justyna Marszałek …………… 
 


